
Protokół XLIX/18 

 z sesji Rady Gminy Iłowo – Osada 

z dnia 17 września 2018 roku 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie - Osadzie 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Iłowo - Osada 

Pani Teresy Świątkowskiej 

 

 Obrady rozpoczęto o godzinie 12 - stej, a zakończono o godzinie  

13 – stej. Stan radnych 15 – tu, obecnych na sesji 13 – stu radnych  

wg załączonej listy obecności. Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Pan Sebastian Cichocki, 

Sekretarz Gminy Pani Lidia Nyga – Skwara, Skarbnik Gminy Pani Teresa Wiecińska, Radca 

Prawny Pan  Mirosław Antoszewski, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Iłowie – Osadzie  Pan Piotr Wilgowicz, wz. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej 

Pani Agnieszka Wróblewska, Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Narzymiu Pani Beata 

Biernacka, Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Iłowie-Osadzie Pani Anita Radzymińska, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Białutach Pani Anna Sobiecka, Dyrektor Gminnej Biblioteki 

Publicznej Pani Halina Engelard, podinspektor ds. wymiaru podatków i opłat Pani Ewa 

Pawlicka, podinspektor ds. edukacji, zdrowia, kultury i sportu oraz pozyskiwania środków 

pozabudżetowych,  Dzielnicowy Policji st. sierż. Pan Karol Miłocki, sołtysi oraz mieszkańcy. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo – Osada 

Pani Teresa Świątkowska, która powitała radnych, zaproszonych gości oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał 

(obecnych na sesji 13 – tu radnych). 

 

Ad. pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos Wójtowi Gminy Panu Sebastianowi Cichockiemu, 

który powiedział, że stypendia są motywacją dla dzieci i młodzieży  

w osiąganiu jak najlepszych wyników w nauce.  Najlepszym uczniom zostaną dziś wręczone 

dyplomy, a rodzicom listy gratulacyjne, następnie Wójt złożył gratulacje rodzicom i życzył 

uczniom dalszych sukcesów. 

Następnie głos zabrała Pani Katarzyna Kowalska, która powiedziała, że na sesji obecni są 

najzdolniejsi uczniowie z gminy Iłowo - Osada, którym przyznano stypendia za wysokie 

wyniki w nauce tzn. za średnią ocen powyżej 5,5.  Pani  Katarzyna Kowalska pogratulowała 



uczniom i rodzicom oraz życzyła  dalszych sukcesów. Wręczenia dyplomów dla uczniów i 

listów gratulacyjnych dla rodziców dokonali Wójt Gminy i Przewodnicząca Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 - cio minutową przerwę /godz. 12:20/. Po przerwie 

Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady XLIX Sesji Rady Gminy /12:30/. 

 

Ad. pkt. 3.  

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych 

z zapytaniem, kto jest za przyjęciem porządku obrad.  

,,Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 13 – tu radnych, porządek został przyjęty 

jednogłośnie. 

Porządek obrad został przyjęty w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Wręczenie stypendiów Wójta Gminy Iłowo-Osada 

3. Rozpatrzenie propozycji zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na rok 2019. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka  

w przedszkolu i innej formie wychowania przedszkolnego oraz opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkole i inną formę wychowania przedszkolnego, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Iłowo-Osada. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2018 r. 

9. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Iłowo - Osada o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

 

 



Ad. pkt. 4. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej  

Sesji Rady Gminy. Protokół został sporządzony w terminie i był do wglądu u pracownika 

obsługującego radę. Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu  

z XLVIII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy Iłowo – Osada? ,,Za” przyjęciem głosowało 13 

– tu radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. pkt. 5. 

Przewodnicząca  Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2019 

 i poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na komisji wspólnej, 

która odbyła się 14 września 2018 r. i zdecydowali, że na sesji poddadzą uchwałę pod  

głosowanie. Następnie Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem 

uchwały?  

,,Za” przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XLIX/294/18. 

Ad. pkt. 6.  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie: określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w przedszkolu i innej formie 

wychowania przedszkolnego oraz opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole i inną 

formę wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina Iłowo - 

Osada  i poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na komisji 

wspólnej, która odbyła się 14 września 2018 r. i zdecydowali, że na sesji poddadzą uchwałę 

pod głosowanie. Następnie Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem 

uchwały?  

,,Za” przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XLIX/295/18. 

Ad. pkt. 7. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie: wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej i poinformowała, 



 że radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na komisji wspólnej, która odbyła się 14 

września 2018 r. i zdecydowali, że na sesji poddadzą uchwałę pod  głosowanie. Następnie 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały?  

,,Za” przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XLIX/296/18. 

Ad. pkt. 8. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2018 rok  

 i poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na komisji wspólnej, 

która odbyła się 14 września 2018 r. i zdecydowali, że na sesji poddadzą uchwałę pod  

głosowanie. Następnie Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem 

uchwały?  

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 10 - ciu  radnych, przeciw – 0 radnych, ,,wstrzymało się 

od głosu – 3 radnych.  

Uchwała została przyjęta 10 głosami ,,Za” i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę 

oznaczono Nr XLIX/297/18. 

Ad. pkt. 9.  

Sekretarz Gminy Pani Lidia Nyga – Skwara odczytała informację Wójta Gminy z realizacji 

uchwał Rady Gminy od dnia 15.06.2018 r. do dnia 17.09.2018 r. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 10. 

Przewodniczą Rady Gminy odczytała informację o działaniach podejmowanych w okresie 

 od 15.06.2018 r. do dnia 17.09.2018 r. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 11. 

Głos zabrał Radny Pan Włodzimierz Brzeziński, który  zapytał Wójta Gminy Iłowo- Osada 

odnośnie petycji, która dotyczyła zmian w planie zagospodarowania przestrzennego oraz  co 

zostało zrobione w sprawie mieszkanki kamienicy przy ulicy Leśnej, która prosi  

o udostępnienie działki. 



Wójt odpowiedział, że trwają prace, które zmierzają do przyjęcia uchwały intencyjnej  

w sprawie zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, trzeba 

przeanalizować i zastanowić się, które obszary objąć tą zmianą. Wymaga to czasu i bardzo 

dużego nakładu pracy.  

Odnośnie drugiego pytania Wójt odpowiedział, że Rada Gminy Iłowo - Osada nie posiada 

kompetencji, aby przekazać Pani część działki przy ulicy Leśnej, gdyż przedmiotowa działka 

stanowi współwłasność osoby prywatnej i gminy Iłowo-Osada, w związku z czym Pani 

została poinformowana pisemnie, że powinna uzyskać zgodę na piśmie od współwłaścicieli 

tejże działku. Po uzyskania takiej zgody może ona dopiero zwrócić się do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej o zgodę na postawienie garażu, a potem musi dokonać zgłoszenia 

 w starostwie powiatowym. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, czy są jeszcze jakieś zapytania?  

Zapytań nie było.  

Ad. pkt. 12. 

Zapytań i wolnych wniosków nie było. 

 

Na tym porządek został wyczerpany. Przewodnicząca zamknęła obrady XLIX Sesji Rady 

Gminy Iłowo – Osada /13:00/. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Ilona Gralińska                   Teresa Świątkowska  

 


